

CERTIFICATE

according IFS Household and Personal Care

Version 3, December 2022

and other associated normative documents

Herewith the certification body TÜV NORD CERT being an ISO/IEC 17065 accredited certification body for IFS certification and having signed an agreement with IFS Management GmbH, confirms that processing activities of

Metsä Greaseproof Papers GmbH Veldener Straße 121-131 52349 Düren Germany

COID: 33954

for the audit scope:

Pulp processing and paper production of greaseproof paper for food contact and paper converting into baking papers as well as their packaging in paper board cases and foils.

Number and name of the product scope(s):

3. Daily use household products

Additional information:

Besides own production, the company has partly outsourced processes

meets the requirements at:

Foundation level with a score of 93,69 %

Date of audit: 2024-09-05 bis 2024-09-06 Last audit conducted unannounced: N/A Certificate Registration No. 44 294 211591

Audit Report No. 3537 1843

Certification Body

at TÜV NORD CERT GmbH

Certificate issue date: 2024-10-16 Expiration date: 2025-11-16

Next audit to be performed within the time period: (recertification audit between 2025-07-28 and 2025-10-06 in case of announced audit and between 2025-06-02 and 2025-10-06 in case of unannounced audit)

E---- 0004 40 4

Essen, 2024-10-16

This certification was conducted in accordance with the TÜV NORD CERT auditing and certification procedures and is subject to regular re-certification audits.

TÜV NORD CERT GmbH

Am TÜV 1

45307 Essen

www.tuev-nord-cert.com









ZERTIFIKAT

nach IFS Household and Personal Care

Version 3, Dezember 2022

und anderen zugehörigen normativen Dokumenten

Hiermit bestätigt die Zertifizierungsstelle TÜV NORD CERT als eine nach ISO/IEC 17065 akkreditierte Zertifizierungsstelle für IFS Zertifizierungen und als Vertragspartner der IFS Management GmbH, dass die Verarbeitungstätigkeiten von

Metsä Greaseproof Papers GmbH Veldener Straße 121-131 52349 Düren

Deutschland COID: 33954

für den Zertifizierungsbereich des Audits:

Zellstoffverarbeitung und Papierherstellung von fettdichtem Papier im Lebensmittelkontakt und Papierverarbeitung zu Backpapieren, sowie deren Verpackung in Kartons und Folien.

Nummer und Name des/der Produkt-Scopes:

3. Haushaltsprodukte für den täglichen Gebrauch

Zusätzliche Informationen:

Neben der eigenen Produktion hat das Unternehmen teilweise ausgelagerte Prozesse.

erfüllt die Anforderungen auf:

Basisniveau mit einer Bewertung von 93,69 %

Tag des Audits: 2024-09-05 bis 2024-09-06 Letztes unangekündigt durchgeführtes Audit: N/A

Zertifikat-Registrier-Nr. 44 294 211591

Auditbericht-Nr. 3537 1843

Zertifizierungsstelle der TÜV NORD CERT GmbH Datum der Zertifikatsausstellung: 2024-10-16

Zertifikatsgültigkeit bis: 2025-11-16

Nächstes Audit ist innerhalb folgender Zeitspanne

durchzuführen: Rezertifizierungsaudit zwischen dem 2025-07-28 und dem 2025-10-06 im Falle eines angekündigten Audits und zwischen dem 2025-06-02 und dem 2025-10-06 im Falle eines

unangekündigten Audits

Essen, 2024-10-16

Diese Zertifizierung wurde gemäß TÜV NORD CERT-Verfahren zur Auditierung und Zertifizierung durchgeführt und wird regelmäßig überwacht.

TÜV NORD CERT GmbH

Am TÜV 1

45307 Essen

www.tuev-nord-cert.de





